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                                                                                                           Kożuchów, 29.06.2022 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.21.2022.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 28 czerwca 2022 roku, zgłoszono 

następującą interpelację: 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. W nawiązaniu do przekazanych informacji na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 28 czerwca 

br. odnośnie spraw związanych z transportem zbiorowym na linii relacji Kożuchów - Zielona Góra 

i negatywnie rozpatrzonego wniosku przez PKS Gorzów Wielkopolski, odnośnie nie zawieszania na 

okres wakacyjny jednego z kursów, w dniu dzisiejszym pojawiły się wśród mieszkańców kolejne 

informacje o planowanych dalszych w tym zakresie ograniczeniach w funkcjonowaniu komunikacji na 

linii Kożuchów – Zielona Góra obsługiwanej przez PKS Gorzów Wielkopolski.  

W związku z tym zwracam się do Burmistrza Kożuchowa o: pisemne stanowisko naszej gminy 

w zakresie ewentualnej interwencji i pomocy by nie było dalszych ograniczeń dalszej redukcji ilości 

połączeń, wsparcie podejmowanych przez samych mieszkańców inicjatyw (np. złożonej przez 

mieszkańców Studzieńca za pośrednictwem Pani Sołtys petycji), mających na celu nie zawieszanie i nie 

ograniczanie ilości połączeń, przeanalizowanie możliwości wsparcia finansowego przewoźnika 

w zakresie utrzymania ww. linii komunikacyjnej.  

Nie muszę Panu Burmistrzowi zapewne przypominać, jak trudno było znaleźć nowego 

przewoźnika na ww. linii komunikacyjnej po wycofaniu się poprzedniej firmy z Kożuchowa i w interesie 

nas wszystkich jest teraz utrzymanie tej linii, co najmniej w obecnej postaci ilości kursów. Również mi 

jako radnemu, jak i mieszkańcom ciężko jest dzisiaj zrozumieć szeroko płynące hasła w przestrzeni 

publicznej, by ograniczać ilość samochodów, korzystać z komunikacji zbiorowej by dojechać do pracy 

i szkoły. W przypadku gdy mieszkańcy chcą z takiej komunikacji korzystać zostają wprowadzane 

ograniczenia. Jest to dla nas niezrozumiałe. 

 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                      Ireneusz Drzewiecki 


